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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikorra biztosítanak végre megfelelő minőségű 
ivóvizet Tiszagyendán?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Jász-Nagykun-Szolnok megyei Tiszagyenda Község lakói évek óta küzdenek azért, hogy iható
minőségű  ivóvíz-szolgáltatást  biztosítson  részükre  a  Tiszamenti  Regionális  Vízművek  Zrt.  (a
továbbiakban:  TRV).  Információm  szerint  májusban  320  lakó  aláírásával  ellátott  írásbeli
kérelemmel fordult a TRV-hez annak érdekében, hogy az minél hamarabb tegyen intézkedéseket a
vízminőség-javítása  céljából,  mivel  az  ivóvíz  zavaros,  gyakorta  szúrós  szagú,  így  mind
fogyasztásra, mind tisztálkodásra teljesen alkalmatlan.

A TRV válaszlevelében kifejtette, hogy a vízkivételt biztosító 3. számú kút "megmagyarázhatatlan
okból" rendkívül magas, az egészségügyi határértéket 11-szeresen meghaladó arzéntartalmú vizet
kezdett szolgáltatni. A korábban bezárt 1. számú kút pedig, rendkívül iszapos-homokos vize miatt
használhatatlan, és felújítással ugyan júniusban próbálkoztak, de ez nem javított a víz minőségén. A
TRV szerint "kút melléfúrásos felújításával" talán meg lehet oldani a problémát, de egy 3. kút fúrása
jelentheti a valódi megoldást, ehhez azonban nem áll rendelkezésre elegendő pénzügyi forrás.

A Kormány tagjainak feladat- és hatásköréről szóló 94/2018. (V. 22.) Korm. rendelet 116. § 21.
pontja  értelmében  Miniszter  Úr  felelős  a  víziközmű-szolgáltatásokért,  erre  való  tekintettel  arra
kérem, hogy válaszoljon az alábbi kérdésekre:

1)  Hogyan  kívánja  megoldani  a  Kormány,  hogy  a  tiszagyendai  lakosság  megfelelő  minőségű
ivóvízhez juthasson?

2) A probléma megoldásáig kapnak-e a vízszolgáltatási díj fizetése alól mentességet/kedvezményt a



lakosok?

3) Biztosítja-e a Kormány az anyagi forrásokat egy 3. kút fúrásához Tiszagyendán? Amennyiben
igen, mikor? Ha nem, miért nem?

Tisztelettel várom válaszát.

1


